

III spotkanie z serii „O Larpowni dla Larpowni”

Tym razem notował Samalai.

Obecni: Bodvar, Ania, Mateusz, Dasty, An-Nah, Marek i Oglaf (ostatnie dwie osoby nie zabierały głosu i nie zostały do końca).

Był rosół, ciastka i sałatka ;)

1) Marketing

- omówienie nowych ulotek reklamujących Larpownię; sugestie na temat poprawek;
- omówienie sprawy plakatów, w tym decyzja, by odłożyć ich druk aż do czasu, kiedy Larpownia będzie miała większy budżet;
- raport Anki na temat zawartej współpracy z Pyrkonem (wymiana bannerów, informacje o konwencie na stronie, możliwość zostawienia ulotek i wizytówek Larpowni, na krakowskim stoisku na Pyrkonie);
- raport Anki na temat zawartej współpracy z Smokami (informacje o wydarzeniach Smoków w kalendarzu, reklamowanie wydarzeń Larpowni na stronie i grupie fb Smoków, wymiana bannerów);
- omówienie zmian w zakładce „współpracownicy” na stronie Larpowni w celu większej przejrzystości oraz dokonania aktualizacji (informacje szczegółowe przekazane Ani);
- nawiązano współpracę z Lokomotywami (ogłoszenia o wydarzeniach będą pojawiać się na stronie Larpowni);
- nawiązano współpracę z Fantastyka i Mit (szczegóły będą jeszcze szczegółowo ustalone),

2) Podtrzymujemy funkcję Edytora, którym to pozostaje An-Nah. Jej zadaniem będzie dbanie o standard wpisów na stronie. Teksty jednak nie będą musiały przechodzić przez jej korektę, aby mogły się pojawić na stronie.

Beata Kubik zostaje skarbnikiem Larpowni.

3) Otrzymaliśmy listę potencjalnych lokalów, która zostanie sprawdzona i wrzucona na Larpownię, aby była dostępna dla wszystkich twórców larpowych.

4) Zdecydowano o organizacji konwentu flagowego Larpowni. Więcej informacji najprawdopodobniej w Maju.